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W dniu 9 lutego 2011 r. w Brześciu Kujawskim odbyło się spotkanie członków Stowarzyszenia Gmin
Pomorskich na Rzecz Budowy Autostrady A1. Stowarzyszenie, które swoją działalność zainicjowało w
pierwszej połowie 1998 roku, zrzesza członków z 21 gmin z województwa kujawsko � pomorskiego oraz
pomorskiego przez które przebiegać będzie autostrada A1.Â  Jednym ze statutowo określonych celów
Stowarzyszenia jest współdziałanie gmin i innych podmiotów przy realizacji budowy autostrady A1 i
infrastruktury związanej z tym zadaniem, a także przeciwdziałanie negatywnym skutkom budowy. 
Wśród przybyłychÂ  na spotkanie gości byli między innymi: Sławomir Kopyść � Członek Zarządu
Województwa, Gabriela Piotrowicz � główny specjalista z Departamentu Infrastruktury Urzędu
Marszałkowskiego z Torunia, Mirosław Jagodziński � Dyrektor Infrastruktury Kujawsko � Pomorskiego
Urzędu Wojewódzkiego, Tomasz Okoński � rzecznik prasowy GDDKiA, Jacek Rytt � dyrektor kontraktu z
firmy Bunte, Anna Tomczak oraz Ewa Łydkowska � GTC S.AÂ  oraz wójtowie i burmistrzowie �
członkowie stowarzyszenia. 
Spotkanie miało na celu omówienie problemów związanych z budową autostrady A1 oraz zajęcie
wspólnego stanowiska w istotnych sprawach wobecÂ  inwestora , a także wykonawców. 
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